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Abstract (en)
[origin: CN105668490A] The invention relates to a filling valve filing product for filling container. The filling valve has a product outlet (5), through
which filling product can be injected into the filling container and a valve cone (3) accommodated in a first valve seat (7) in a sealed way, wherein
the valve cone can move to the first valve seat (7) along a direction of a filling product flow toward the product outlet (5) via the valve cone (3), so the
filling product flow can be closed; the filling valve is further provided with a second valve seat (8) accommodated in the valve cone (3) in a sealed
way; the second valve seat (8) moves along a direction opposite to the filling product flow via the valve cone (3), so the filing product flow can be
closed.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft ein Füllventil zum Befüllen eines zu befüllenden Behälters mit einem Füllprodukt, mit einer Produktauslauföffnung
(5) zum Ausgeben eines Füllprodukts in einen zu befüllenden Behälter und mit einem in einem ersten Ventilsitz (7) dichtend aufnehmbaren
Ventilkegel (3) zum Schalten des Füllproduktstroms durch Bewegen des Ventilkegels (3) in den ersten Ventilsitz (7) in Richtung des auf die
Produktauslauföffnung (5) zu gerichteten Füllproduktstroms, wobei ein zweiter Ventilsitz (8) zum dichtenden Aufnehmen des Ventilkegels (3) zum
Schalten des Füllproduktstroms durch Bewegen des Ventilkegels (3) in den Ventilsitz (8) entgegen der Richtung des Füllproduktstroms vorgesehen
ist.
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